
Socialdemokraterna i Barn- och utbildningsnämndens reservation vad avser 
beslut om lokalbehovsplan 2023 

Den 16 maj beslutade Barn- och utbildningsnämnden (BUN) om lokalbehovsplan. I stora 
stycken pekar lokalbehovsplanen på viktiga och nödvändiga åtgärder för Lommas lärmiljöer, 
inte minst vad gäller idrottshallar 

Socialdemokraternas ledamöter reserverade sig på två punkter i förhållande till beslutet. 

För det första anser vi inte att Lärkans förskola ska ersättas av kommande nybyggnationer på 
Bjärehovsområdet som ersättning för Trollet och Äppelgården. Socialdemokraterna i Lomma 
värnar valfriheten att kunna söka till förskolor av olika storlek, och motsätter oss en 
utveckling som innebär att små och mellanstora förskolor succesivt läggs ned till förmån för 
storförkolor. Lärkan har tidigare varit nedläggningshotad i omgångar och behöver nu 
arbetsro. 

För det andra anser vi att kommunens sista förskola som bedrivs i paviljonger, eller barack, 
snarast ska få en ordinarie förskolebyggnad. Paviljonger är en dyr lösning och var aldrig tänkt 
att vara permanent. Alnarps förskola behövs idag och kommer behövas i framtiden och det 
är därför för oss självklart att barnen som går där har samma rätt till en riktig 
förskolebyggnad som kommunens övriga barn. 
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